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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

16. februar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 691
Under henvisning til dokumentaren på P1 om politiets indsats ved 
fodboldkampe,jf.
http://www.dr.dk/P1/P1Dokumentar/Udsendelser/2010/02/04092749.htm
bedes ministeren redegøre for, hvorfor en 1½ år gammel strategi ikke er 
implementeret endnu og vil ministeren sikre, at der gøres noget inden 
superliga-sæsonen starter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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